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Styrelsemöte för Simris Byalag                 Protokoll nr 7, 2022 

 

 

 Tid: Tisdagen den 10 maj, kl 18.00 hos Annika Hallqvist. 

Närvarande: Annika Hallqvist, Johan Mannergren, Lars Hägg, 

Lena Nydahl, Fredric Ferrari och Karin Lefvert. 

Ej närvarande: Mats Wallgren. 

 

 

 

 

      § 1 Genomgång av protokoll nr 6 

 Vi gick igenom protokollet som godkändes av de närvarande. 

 

      § 2 Ekonomisk rapport 

 Johan föredrog föreningens ekonomi. Saldo den 10 maj 2022 = 53.761 kronor. 

 Närmare 2.000 kr har gått till bl a toner till skrivaren, korv mm till vår boule-

 uppstart. 12 tidigare medlemmar har betalat medlemsavgift för 2022 efter den 

 påminnelse  som Karin mejlat och delat ut i aktuella brevlådor. 

  

      § 3 Eons Simrisprojekt 

 Vi blev hänvisade till Eons hemsida för information om Simrisprojektet men ingen 

 av oss hittar det. Karin åtog sig att försöka en gång till att få någon vettig infor-

 mation från Eon. 

  

      § 4 Fotbollsplanen 

 Annika har fått följande svar ifrån kommunen: Fotbollsplanen ska dräneras i 

 samband med de planerade fastighetsbyggande på åkern utanför. 

  

      § 5     Inbjudan ”idrottsföräldrar”, ”föreningsekonomi” 

Styrelsen var överens om att dessa inbjudningar inte var av intresse för vår del. 

 

      § 6 Lekplatsen  

 Annika har skrivit till kommunen gällande staketet mot Simris Bygata som är 

 väldigt skamfilat och slitet. Hon har ännu ej fått något svar. 

 

      § 7 Byakampen 

 Simrisbor har spelat sin första match mot ”Sillboularna” ifrån Simrishamn och det 

 blev oavgjort. 

 

      § 8 Övriga frågor  /  Midsommar, Simrisdagen och årsmöte 

 Vi beslöt att fira midsommar som vi gjort före pandemins begränsningar och det 

 sker torsdagen den 23 juni, med start kl 18.00. Karin frågar Dan om han ställer upp 

 med dragspelsmusik. Johan och Lars Lefvert jagar björkris och blommor tar man 

 med sig. Fredric ordnar 2 ringar, 50 cm i diameter, att sättas på stången. Annika 

 frågar Mats om inköp av ståltråd.  
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 Vi bestämde att nästa informationsbrev går ut senast i början av Juni. Där vi infor-

 merar om Midsommarfirande, Simrisdagen och årets Årsmöte. 

 

      § 9 Nästa styrelsemöte 

 Nästa sammanträde blir hos Karin tisdagen den 12 juli, kl 18.00. Mötet avslutades

 och vi tackade Annika för god förplägnad. 

 

 

 

 

 

 

 Annika Hallqvist   Karin Lefvert 

 Ordförande    sekreterare  


